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B4_E5_8D_95_c32_645101.htm id="pioe" class="glik"> The

Guarantee of the Opening Bank 1.we hereby engage with you that all

drafts drawn under and in compliance with the terms of this credit

will be duly honored 我行保证及时对所有根据本信用证开具、

并与其条款相符的汇票兑付 2.we undertake that drafts drawn and

presented in conformity with the terms of this credit will be duly

honoured 开具并交出的汇票，如与本证的条款相符，我行保

证依时付款 3.we hereby engage with the drawers, endorsers and

bona-fide holders of draft(s) drawn under and in compliance with

the terms of the credit that such draft(s) shall be duly honoured on

due presentation and delivery of documents as specified (if drawn

and negotiated with in the validity date of this credit) 凡根据本证开

具与本证条款相符的汇票，并能按时提示和交出本证规定的

单据，我行保证对出票人、背书人和善意持有人承担付款责

任（须在本证有效期内开具汇票并议付）来源：考试大的美

女编辑们 4.provided such drafts are drawn and presented in

accordance with the terms of this credit, we hereby engage with the

drawers, endorsors and bona-fide holders that the said drafts shall be

duly honoured on presentation 凡根据本证的条款开具并提示汇

票，我们担保对其出票人、背书人和善意持有人在交单时承

兑付款 5.we hereby undertake to honour all drafts drawn in

accordance with the terms of this credit 所有按照本条款开具的汇

票，我行保证兑付。考试编辑整理。 把单证员站点加入收藏



夹 欢迎进入：2009年单证员课程免费试听 点击进入免费体验

：百考试题单证员在线考试中心 更多信息请访问：百考试题

单证员、百考试题论坛单证员 100Test 下载频道开通，各类考

试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


